
2010Z04452
Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit, van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
voorgenomen teelt van
gentech-aardappels door BASF.
(Ingezonden 11 maart 2010)

1
Kent u het bericht
«Gentech-aardappel voor de
kweeksector»?1

2
Hoe beoordeelt u het voornemen
van BASF om de genetisch
gemanipuleerde aardappel Amflora
te telen als pootgoed?

3
Deelt u de mening dat het in
Nederland telen van deze
gentech-aardappel de gangbare en de
biologische pootgoedsector bedreigt,
omdat het nagenoeg onmogelijk is
om de ketens uit elkaar te houden en
vervuilingen te voorkomen?

4
Deelt u de mening dat een eventuele
vervuiling van de gangbare en
biologische aardappels desastreuze
effecten kan hebben, temeer omdat
de aardappels niet geschikt zijn voor
menselijke consumptie, en omdat zij
een gen bevatten dat resistent is
tegen antibiotica?

5
Is het waar dat Nederland een van de
grootste pootgoedexporteurs van de
wereld is en dat de Nederlandse
aardappels de hele wereld over gaan?
Zo ja, deelt u de mening dat het
nemen van risico’s op vervuiling met
gentech-aardappels onverantwoord
is?

6
Deelt u de zorg dat het telen van
gentech-aardappels een negatief
effect kan hebben voor het imago van
de Nederlandse pootgoedsector?
Zo nee, waarom niet?

7
Deelt u de mening dat het belangrijk
is om onze gangbare en biologische
aardappeltelers te beschermen tegen
ongewenste vervuiling van
gentech-aardappels? Zo ja, op welke
wijze wilt u dit doen?

8
Bent u bereid de teelt van de
Amflora-aardappel in Nederland te
verbieden? Zo nee, waarom niet?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Polderman (SP), ingezonden 8 maart
2010 (vraagnummer 2010Z04147).

1 Trouw, 9 maart 2010.
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